(中譯文僅供參考,與原文相較不盡完整,亦有歧異,如有疑義應以英文本為準。)

(中文節譯文)

<Name>

<Address 1>

<Address 2>

<Address 3>

<County>

<Postcode>

<Country>

<姓名>

<地址 1>

<地址 2>

<地址 3>

<縣>

<郵遞區號>

<國家>

7 February 2025 2025 年 2 月 7 日

Dear Shareholder 親愛的股東

Changes to the Benchmark Disclosures within the Prospectus for the sub-funds (the "Funds") of M&G (Lux) Investment Funds 1 (the "Company")

M&G(Lux)投資基金(1)(下稱「本公司」)之子基金(下稱「基金」)之公開說明書中績效指標揭露之變更

This letter is for your information only.

本函僅供參考。

Defined terms used in this letter have the same meaning as in the Prospectus, unless otherwise defined hereafter.

除非下文另有定義,否則本函中使用之定義詞彙與公開說明書中之意涵相同。

Effective from Friday 14 February 2025 (the "Effective Date"), we will be making changes to the way benchmarks are disclosed in the Prospectus to provide standardisation and consistency across M&G documentation.

自 2025 年 2 月 14 日 (「**生效日期**」) 起,我們將對公開說明書中績效指標揭露之方式進行變更,以確保 M&G 文件之標準性及一致性。

Each Fund's performance is assessed against a benchmark (usually a representative index or reference rate, which is a benchmark used to set interest rates in a specific currency) denominated in its Reference Currency. The benchmarks are used solely to measure the Funds' respective performances and does not constrain the Fund's portfolio construction.

各檔基金之績效均根據以其參考貨幣計價之績效指標(通常為具代表性之指數或參考利率, 作為用於設定特定貨幣利率之基準)進行評估。這些績效指標僅用於衡量基金各自之績效, 並非限制基金之投資組合架構。

From the Effective Date, the Prospectus will continue to list each Fund's benchmark corresponding to the Share Classes denominated in the Fund's Reference Currency, but for Hedged Share Classes and Share Classes denominated in currencies other than a Fund's Reference Currency, benchmarks will be available on the M&G Website www.mandg.com/benchmarks

自生效日期起,公開說明書將持續列出與以基金參考貨幣計價之股份級別相對應之各基金績效指標,但對於避險股份級別及以基金參考貨幣以外之貨幣計價之股份級別,將於 M&G 之網站 www.mandg.com/benchmarks 提供績效指標

In order to reflect this, each Fund's Benchmark disclosure within the Prospectus will be updated. In the case of M&G (Lux) Episode Macro Fund, the wording in the benchmark disclosures referring to the cash indices used as the Performance Fee Hurdle Rates per currency will also be removed, although information on the benchmarks used in the performance fee calculation of the Fund will continue to be included in the 'Performance Fee' section of that Fund's Supplement.

為了反映這點,公開說明書中各檔基金之績效指標揭露將會更新。(略譯)

Please note that the changes to the disclosure wording will not result in changes to the Funds' benchmarks nor in changes to the benchmarks used in the performance fee calculation (if any). 謹請注意,揭露之用語之變化並不會導致基金之績效指標之變更,亦不會導致績效費計算中使用之績效指標之變化(若有)。

continued overleaf 續見背面。

Administration costs associated with the changes

與變更相關之行政成本

All administration costs associated with implementing the changes will be borne by M&G. 與施行變更相關之所有行政費用將由 M&G 承擔。

For more information

更多資訊

If you require further information, please do not hesitate to contact your usual M&G contact or, for operational queries, our Customer Services team by email at **csmandg@caceis.com** or by telephone on +352 2605 9944. We are open from 09:00 to 18:00 CET Monday to Friday. For security and to improve the quality of our service we may record and monitor telephone calls.

若您需要更多資訊,請隨時聯絡您通常之 M&G 聯絡人,或者,若有作業上疑問,請發送電子郵件至 csmandg@caceis.com 或致電+352 2605 9944 以聯絡我們的客戶服務團隊。時間為 週一 09:00 至週五 18:00 (歐洲中部時間)。為了安全並提高我們的服務品質,我們可能會對電話進行錄音及監控。

Please be aware that we are not in a position to give you investment advice. If you are uncertain as to how the changes may affect you, you should consult a financial adviser.

請注意,我們無法為您提供投資建議。若您不確定這些變更會對您產生什麼影響,您應諮詢財務顧問。

Yours Sincerely 您誠摯地

Laurence Mumford

Lawerd Humpord

Director, M&G (Lux) Investment Funds 1

Laurence Mumford

M&G (Lux)投資基金(1)之董事